

My Plus class with Tamburin Stuttgart 2014 Meine Plus Class

Marlies Mucky Prince-Laubacher, Tamburin Stuttgart

Twenty years after my class I have decided that finally now I also want to dance Plus.

It wasn't all that easy to talk my board into organising a plus class.

When the date was finally set, it became clear that we were going to learn the ca 30 figures the fast way.

Planned were 32.5 hours, spread out over three weekends.

We all swallowed some when we got the schedule.

Learn new figures all day Saturday and Sunday and then retain them over the week? How should we manage that?

I have to say however that all us 21 students were a super team and we encouraged each other continuously.

Of course we can't forget our angels either, who stood by us with their advice and often also with 'stern action'.

Though we could have used a few more of them, then we could have spread out over four squares.

Not to forget our caller, Martin Kull, who tried to explain it all to us over and over again with love and very calmly, even though he was close to despairing with us himself. Because with all the new and interesting figures, difficult figures like Allemand left and Weave the Ring seemed to disappear from our minds.

But we all pulled through, gave our best and are now all entitled to call ourselves Plus dancers.

We had lots of fun and found new friends.

To all fellow students, angels and Martin:

Thank you for the entertaining, stressful but also nice and funny weekends.

Ich habe mich, zwanzig Jahre nach meiner Class, dazu entschieden nun endlich auch Plus tanzen zu wollen.

Es war gar nicht so einfach mein Board dazu zu überreden eine Plusclass zu organisieren.

Als der Termin endlich stand, war klar, dass wir die 30 Figuren im Schnellverfahren lernen werden.

Anberaumt waren 32,5 Stunden, verteilt auf 3 Wochenenden.

Wir haben alle doch ziemlich geschluckt, als wir den Terminplan erhalten haben.

Samstags und sonntags, den ganzen Tag neue Figuren erlernen und über die Woche auch noch behalten? Wie sollten wir das schaffen?

Ich muss sagen, dass wir aber alle 21 Students ein super Team waren und uns gegenseitig immer Mut gemacht haben.

Natürlich dürfen wir auch unsere Angels nicht vergessen, die uns mit Rat und oft auch mit „strenger Tat“ zur Seite standen.

Obwohl wir da auch hätten ein paar mehr brauchen können, dann hätten wir uns auf 4 Squares verteilen können.

Nicht zu vergessen uns Caller, Martin Kull, der versucht hat mit Liebe und ganz ruhig uns alles immer und immer wieder zu erklären und dabei schon fast selbst am verzweifeln über uns war. Denn über die neuen, interessanten Figuren sind uns schwierige Figuren wie „Allemande Left“ und „Weave the Ring“ abhanden gekommen.

Aber wir haben alle Durchgehalten, unser bestes gegeben und dürfen uns jetzt auch alle Plustänzer nennen.

Wir hatten viel Spaß und haben neue Freunde gefunden.

Yours

Mucky

Transl.: Nicole Siebentritt

An alle Mitstudents, Angels und Martin,

Danke für die kurzweiligen, stressigen aber auch schönen und lustigen Wochenenden.

Eure Mucky



Tanja Dannecker, Marlies Mucky Prince-Laubacher, Martin Kull